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James Pallotta spotkał się wczoraj z burmistrzem Ignazio Marino w sprawie

budowy nowego stadionu. Przy tej okazji udzielił wywiadu dla portalu 

forzaroma.info. 

 

Komentarz odnośnie aktu rasizmu, który wydarzył się wczoraj pod

adresem Gervinho?

- Myślę, że zachowanie Gervinho było fenomenalne, gdy wrócił na boisko po kilku

faktach, które zdarzyły się na stadionie i które widzieliśmy wszyscy i które uznaję za

rasistowskie. Gervinho wrócił na boisko zdobywając gola i nie mógł zrobić lepszej

rzeczy. Poza tym jeszcze lepsze od jego gola było zachowanie jego kolegów.

Przyjąłbym codziennie żółtą kartkę, mając taki rodzaj wsparcia, jaki otrzymał od

Pjanica i reszty zespołu, po tym jak został rzucony banan. Jestem jeszcze bardziej

dumny z reszty zespołu, gdyż to, co zrobili dla wsparcia Gervinho, pokazuje, że są

prawdziwą drużyną.

 

Jesteś zadowolony ze spotkania z Fiorentiną w 1/8 finału?

- Jestem zadowolony, myślę, że będą wielkie mecze.

 

Rozmawialiście na temat niektórych projektów związanych z Roma Cares?

- Dziś nie, jednak wkrótce dokonamy ważnego oświadczenia w sprawie fundacji.

 

Są nowości odnośnie stadionu?

- Rozmawialiśmy o nim i przeanalizowaliśmy wszystkie argumenty. Szanujemy

założony harmonogram, to wysoce zespołowy proces. Nie mógłbym być bardziej

zadowolony z możliwości pracy ze wszystkimi osobami, które uczestniczyły w

spotkaniu. W zeszłym roku poszliśmy naprzód, będziemy mieli wielki stadion, nie

widzę żadnego problemu. Świetnie wspólnie pracujemy.

W poniedziałek Roma zmierzy się z Juventusem.

- Myślę, że zespół jest gotowy, jestem bardzo zadowolony z tego jak wczoraj

zagraliśmy, nie tylko ze względu na atmosferę, ale również nieprzyjazne

środowisko.
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